

Das erklärte Badge The explained badge Klaus Kietzmann Kuntry Kuzins SDC, Wiesbaden

Everybody knows the situation. You're standing in front of a person and you're looking at their badge asking, "What the hell does that mean?" So, I have decided that I would like to explain some of the badges you will find in a small series. And I prefer to start off of course with the badge I wear myself, namely that of a club founded in 1955 by Americans. Clearly, every club representative can explain his/her own club's badge here, too.

The name Kuntry Kuzins is a malapropism of the Country Cousins and means the cousins or relatives from the countryside. And where do such people dance? Of course, in a barn. The barn on the badge is to remind you of the early barn

dances. When square dancing started, the settlers met at the weekend in a barn, hidden somewhere on a private estate, to dance to the sound of a string band, and named the whole thing a barn dance. An amusing description of a barn dance you can read in Bulletin December 2017 p. 15ff.

By the way, the American club Valley Cross Trailers in Spokane, Washington, has the same motif in the same colours on its badge. A coincidence?



Jeder kennt die Situation. Man steht vor einer Person mit einem Badge und fragt sich, was ist da abgebildet und was hat das mit dem Club zu tun? Daher möchte ich in einer kleinen Serie einige Badges erklären. Und da beginne ich natürlich mit dem Badge, das ich selber trage, nämlich eines 1955 von Amerikanern gegründeten Clubs. Natürlich kann hier auch jeder andere Clubvertreter das Badge seines Clubs erläutern.

Der Name Kuntry Kuzins ist eine Verballhornung von Country Cousins und bedeutet sinngemäß übersetzt soviel wie die „Cousinen = Verwandten vom Lande“. Und wo tanzen diese Leute? Natürlich in einer Scheune. Die auf dem Badge abgebildete Scheune (= engl. barn)

soll an die früheren Barn Dances erinnern. In der Anfangszeit des Square Dance trafen sich die Siedler am Wochenende in einer Scheune, verborgen in den Grenzen privater Anwesen, um zu den Klängen einer Stringband zu tanzen und nannte das Ganze Barn Dance. Eine lustige Beschreibung eines Barn Dance findest du im Bulletin Dezember 2017 S. 15ff.

Übrigens hat der amerikanische Club Valley Cross Trailers in Spokane, Washington, genau das gleiche Motiv in den gleichen Farben auf seinem Badge. Zufall?